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Verslag van de Algemene Vergadering van vrijdag 24 januari 2025 
 

Aanwezigen: Frank BLOCK, Jenny DAUWE, Martine DE BEUL (penningmeester), 
Jacques DE BOECK (secretaris), Luc DE CRAENE, Ria DE PLUS, Thomas DE 
SMEDT, Marleen DENERT, Marc EECKHOUT, Piet EECKMAN (bestuurslid), Patrick 
GALLE, Jan GHESQUIERE, Annemie HARDEMAN, Hubert HELLEBUYCK, Yulian 
HRISTOV, Renaat MELKENBEEK, Noël MYS, Veerle ONGENAE, Dirk OPSOMER, 
Hilda PAELINCK, Hans SECELLE (bestuurslid), Jan SERRAS, Marianne VAN DER 
DUSSEN, Anita VANDER MAELEN, Rik VANTILBORGH (voorzitter), Toon 
VANTILBORGH, Edith WITTEVRONGEL 
 
De vooraf opgestuurde agenda wordt aangenomen. 
 
1. Rik verwelkomt de aanwezigen en verwijst naar de vooraf opgestuurde 

documenten die de verschillende punten hieronder ondersteunen. 
2. Martine doet verslag van de financiële toestand, die enigszins ten gunste veranderd 

is ten opzichte van begin 2024. De club is financieel gezond zonder rijk te zijn. Ze 
richt een speciaal woord van dank aan Edwin Verspurten voor de hulp bij de 
rapportering. 

3. Rik stelt het ontwerp van budget 2025 voor en legt daarbij de nadruk op twee 
punten: 

a. de uiteindelijke gelijkschakeling van de lidgelden voor dinsdag en vrijdag: 
vanaf nu nog één soort lidmaatschap, met twee speelgelegenheden; 

b. het verdwijnen van de subsidiëring van de BBQ en de clublunch van de 
vrijdagleden: blijft alleen over het aperitief dat bij de clublunch aan alle 
deelnemers door de club zal aangeboden worden. 

Op suggestie van Jan Serras, gesteund door verschillende aanwezigen, zal de 
prijzenpolitiek herzien worden zodat er minder willekeur is wat de prijswinnaars 
betreft. 
Het ontwerp van budget, met de herziening van de prijzenpolitiek, wordt 
goedgekeurd. 

4. Jacques doet verslag van de ledenadministratie: 
a. het aantal leden is grosso modo gelijk gebleven, waarbij opvalt dat de 

grootste groep leden die is die zowel dinsdag- als vrijdaglid zijn; dit sterkt 
het bestuur in de eerder genomen beslissing slechts één soort leden over te 
houden; 

b. wat de ledencampagne 2025-2026 betreft: het lidgeld wordt 30 € voor alle 
leden, ook ex-cursisten; 



c. zoals voorheen moeten clubleden ook VBL-lid zijn, via onze club of via een 
andere club. 

5. Piet doet verslag van de huidige lessencyclus en wijst nogmaals op het recht van 
ex-cursisten van zonder betaling de cursus, eventueel deels, opnieuw te volgen. 

6. Reglementen: Rik trekt de aandacht op enkele vereenvoudigingen (met name ten 
gevolge van het uniek lidmaatschap) en op de aanpassing van het reglement i.v.m. 
beroep aan de nieuwe procedure van de KBBF. 

7. Varia 
a. Frank Block stelt voor op de AV iets aan te bieden vanwege de club; anderen 

sluiten zich aan bij een algemenere suggestie, namelijk dat de club 
regelmatig (bij gelegenheden als Valentijn, Carnaval, Pasen, Sinterklaas, …) 
iets zou aanbieden, in de plaats van de vroegere subsidiëring van de 
gastronomie. Het bestuur zal dit positief bekijken in het licht van de 
budgettaire situatie. 

b. Frank Block stelt voor een pagina in de website op te nemen met informatie 
o.a. voor beginners. Hij zal een voorstel aan het bestuur overmaken. 

c. Rik brengt verslag uit over de kennismaking (door Rik en Jacques) met 
BridgeCalc, het nieuwe rekenprogramma dat de VBL ter beschikking stelt 
van de clubs. In de loop van dit seizoen zal de club dit invoeren. 

d. Op vraag van een deelnemer bevestigt Rik dat er in de onpare jaren geen 
bestuursmandaten vrij komen. 

 


